
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

02.03.2018                                             м. Черкаси                                       № 6 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 11 

На засіданні присутні   - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Парамонов В.В. 

секретар комісії – Сілко Л.А. 

 

Члени комісії: Мельник І.М., Павленко І.Ф., Похольчук Р.В., Судакевич В.Г.  
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І.І., Баштан О.В., Бурсак О.В., 

Уманець В.П., Федорук О.Л. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2018 рік 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про затвердження розподілу препаратів та виробів медичного 

призначення 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 

3. Про передачу виробів медичного призначення 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 



4. Про передачу майна обласної комунальної власності 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 

 

5. Про звернення народного депутата України Рудика С.Я. щодо 

забезпечення гідролізатом білка хворих на рідкісне (орфанне) захворювання – 

фенілкетоноурію 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2018 рік». 

Роман Володимирович повідомив, що у 2018 році визначено чотири 

пріоритетні напрями розвитку області: економічний, гуманітарний, екологічна 

безпека та збереження довкілля, розбудова інституційної спроможності. 

У рамках Програми будуть діяти раніше затверджені галузеві та 

регіональні програми. 

Фінансування заходів і проектів Програми планується здійснювати за 

рахунок коштів Державного Фонду регіонального розвитку, Державного фонду 

охорони навколишнього природного середовища, державного та місцевих 

бюджетів у межах бюджетних призначень на відповідний рік, а також за рахунок 

коштів інвесторів, які залучаються до реалізації конкретних інвестиційних 

проектів та виконання програм, міжнародних фінансових організацій, інших 

джерел, не заборонених чинним законодавством. 

Обсяг фінансування заходів, спрямованих на виконання Програми, 

передбачається у проектах місцевих бюджетів за відповідними програмами у 

межах наявного фінансового ресурсу. 

Доповідач зазначив, що виконання програми сприятиме підвищенню 

конкурентоспроможності економіки області як за рахунок прямих іноземних так 

і внутрішніх інвестицій у перспективні галузі, стимулюванню розвитку 

підприємництва, ефективному використанню природних ресурсів, що в 

кінцевому результаті позитивно вплине на експортний потенціал місцевих 

виробників та освоєння нових ринків збуту продукції. Покращення економічної 

ситуації сприятиме підвищенню рівня життя населення. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Парамонов В.В. запропонував підтримати проект рішення «Про Програму 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2018 рік» та 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: висновок № 6/1 додається до протоколу (додаток 1). 

 

«За» -6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 



2. СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В., який зазначив, що цукровий діабет є однією з 

найважливіших проблем, що стосується людей різних вікових груп в усьому 

світі, масштаби якої постійно збільшуються. Цукровий діабет залишається у світі 

однією з найбільш актуальних проблем клінічної медицини, оскільки є 

невиліковним захворюванням. 

Проблема забезпечення хворих препаратами інсуліну є надзвичайно 

актуальною, оскільки інсулін являється життєво необхідним лікарським засобом 

і потребує безперебійного вживання протягом всього життя пацієнта. 

Призначання препаратів інсулінів проводиться відповідно до наказу 

Міністерства охорони здоров’я України від 05.08.2009 № 574 „Про 

затвердження протоколів надання медичної допомоги пацієнтам з ендокринними 

захворюваннями“ тільки в умовах ендокринологічного або терапевтичного 

стаціонарів фахівцями ендокринологами або терапевтами. Згідно з протоколами 

первинно призначаються препарати вітчизняних виробників, препарати 

іноземного виробництва призначаються комісійно в умовах ендокринологічного 

відділення КЗ „Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради“. 

Доповідач ознайомив членів комісії з підготовленим управлінням охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації розподілом препаратів інсуліну та 

виробів медичного призначення між лікувально- профілактичними закладами 

області, придбаних КЗ „Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради“ за 

рахунок цільових коштів обласного бюджету 2017 року на забезпечення 

централізованих заходів з лікування хворих на цукровий та нецукровий діабет. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Парамонов В.В. запропонував погодити розподіл препаратів інсуліну та 

виробів медичного призначення, підтримати проект рішення «Про затвердження 

розподілу препаратів та виробів медичного призначення» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 6/2 додається до протоколу (додаток 3). 

 

«За» -6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу виробів медичного призначення».  

Проектом рішення передбачається передати безоплатно з балансу 

комунального закладу „Черкаський обласний центр профілактики та боротьби зі 

СНІДом“ Черкаської обласної ради на баланс Уманської міської лікарні № 3: 

тест-системи імуноферментні для виявлення антитіл до вірусу імунодефіциту 

людини першого та другого типів у кількості 15840 досліджень за ціною 12,12 

грн., на загальну суму 191980,80 грн. та тест-системи імуноферментні для 



виявлення поверхневого антигену вірусу гепатиту В (HBsAg) у кількості 4224 

дослідження за ціною 8,10 грн., на загальну суму 34214,40 грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Парамонов В.В. запропонував підтримати надання дозволу на передачу 

тест-систем імуноферментних для виявлення антитіл до вірусу імунодефіциту 

людини першого та другого типів у кількості 15840 досліджень та тест-систем 

імуноферментних для виявлення поверхневого антигену вірусу гепатиту В 

(HBsAg) у кількості 4224 дослідження, а також проект рішення та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 6/3 додається до протоколу (додаток 5). 

 

«За» -6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу майна обласної комунальної власності», яким передбачається передати 

з балансу комунального закладу „Черкаський обласний онкологічний диспансер“ 

Черкаської обласної ради на баланс лікувально-профілактичних закладів області 

медичне обладнання загальною сумою 14544712,80 грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Парамонов В.В. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 6/4 додається до протоколу (додаток 7). 

 

«За» -6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії зі зверненням народного 

депутата України Рудика С.Я. щодо забезпечення гідролізатом білка хворих на 

рідкісне (орфанне) захворювання – фенілкетоноурію. 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 8). 

Олег Володимирович надав інформацію про забезпечення харчовими 

продуктами спеціального дієтичного споживання для лікування дітей, хворих на 

фенілкетонурію за кошти державного та місцевих бюджетів, а також зазначив, 

що з 51 хворого на фенілкетонурію в Черкаській області 32 дорослих, 14 дітей 

віком від 3 до 18 років, 4 дітей віком від 1 до 3 років та 1 дитина до 1 року.  

Інформація додається до протоколу (додаток 9). 



Доповідач повідомив, що з порушеного питання надано відповідь 

народному депутату України Рудику С.Я. та заявнику Острик Г.Г. від 19.02.2018 

№ 01.1-08/207. 

Текст відповіді додається до протоколу (додаток 10). 

 

 

 

 

 

Голова комісії                                                                            В. Парамонов 

 

 

Секретар комісії                                                                        Л. Сілко 


